

## Déclaration de responsabilité de la direction

La direction est responsable de la préparation et de la présentation fidèle de ces états financiers conformément à la Norme sur les états financiers trimestriels des sociétés d'État du Conseil du Trésor du Canada, ainsi que des contrôles internes qu'elle considère comme nécessaires pour permettre la préparation d'états financiers trimestriels exempts d'anomalies significatives. La direction veille aussi à ce que tous les autres renseignements fournis dans ce rapport financier trimestriel concordent, s'il y a lieu, avec les états financiers trimestriels.

A notre connaissance, ces états financiers trimestriels non audités donnent, dans tous leurs aspects significatifs, une image fidèle de la situation financière, des résultats d'exploitation et des flux de trésorerie de la société, à la date et pour les périodes visées dans les états financiers trimestriels.



M. Fulvio Fracassi  
Premier dirigeant  
Montréal, Canada  
Le 15 mai 2013



M. Claude Lambert  
Directeur des services administratifs  
Montréal, Canada  
Le 15 mai 2013

## Statement of Management Responsibility by Senior Officials

Management is responsible for the preparation and fair presentation of these quarterly financial statements in accordance with the Treasury Board of Canada Standard on Quarterly Financial Reports for Crown Corporations and for such internal controls as management determines is necessary to enable the preparation of quarterly financial statements that are free from material misstatement. Management is also responsible for ensuring all other information in this quarterly financial report is consistent, where appropriate, with the quarterly financial statements.

Based on our knowledge, these unaudited quarterly financial statements present fairly, in all material respects, the financial position, results of operations and cash flows of the corporation, as at the date of and for the periods presented in the quarterly financial statements.



Mr. Fulvio Fracassi  
Chief Executive Officer  
Montreal, Canada  
May 15, 2013



Mr. Claude Lambert  
Director of administrative services  
Montreal, Canada  
May 15, 2013